



Issue #5: "Yukon Archives Visual Photograph Finding Aid"

Linda JOHNSON

RÉSUMÉ

Dans le but de solutionner les problèmes d'accessibilité et de diffusion de leur collection de photographies, les Archives du Yukon ont préparé un instrument de recherche visuel qui est à la fois compréhensif et pratique. Non seulement l'auteur décrit-il le contenu de la collection, mais il donne aussi des détails sur le financement, la production et la distribution de l'instrument de recherche. Il termine en soulignant les avantages et les limites qui soit apparues lors de l'expérience en cours.

ABSTRACT

In order to solve the accessibility and distribution problems of their photograph collection, the Yukon Archives have prepared a visual finding aid that is both comprehensive and practical. The author describes the contents of the collection as well as offers details on the financing, production, and distribution of the finding aid. The author concludes by highlighting both the advantages and limitations that appeared during the project.